
Protokół Nr 21/2021 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 z dnia 8 stycznia 2021 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Rozpatrzenie skargi z dnia 10 grudnia 2020 r.  

4. Wolne wnioski 
 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Zbigniew Makarewicz. Powitał członków komisji oraz 

gości. 

Do pkt 2  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Makarewicz przedstawił porządek posiedzenia.  

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono i  4 za został przyjęty.  

Do pkt 3 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Makarewicz odczytał treść pisma przewodniego przekazania skargi  

z Ministerstwa Infrastruktury.  

Kierownik Wydziału WIK Jarosław Duchnowski powiedział, że sprawa wybudowania podejścia toczy się 

od dłuższego czasu. Bezpośrednio do nieruchomości prowadzi droga gminna o nawierzchni bitumicznej, 

która zapewnia odbieranie i odwożenie osoby niepełnosprawnej. Gminna droga dojazdowa  

do nieruchomości skarżącego w okresie zimowym jest wskazana wykonawcom utrzymania dróg jako 

priorytetowa. Zdarzają się sporadyczne utrudnienia  przy intensywnych opadach śniegu i gołoledzi, gdyż 

wykonawca utrzymania dróg w okresie zimowym nie zawsze zdąży z odśnieżaniem od razu. Przy planach 

budowy drogi wojewódzkiej 650, przy której znajduje się nieruchomość skarżącego, brano pod uwagę 

wybudowanie zatoczki autobusowej, ale ze względu na bezpieczeństwo uczestników ruchu drogowego  

w tym rejonie zatoczka nie powstała. 

Członek Komisji Marian Chmielewski powiedział, że dojazd do posesji jest utrzymany w stanie bardzo 

dobrym. Wnioskowane podejście byłoby bardzo strome i wymagałoby odśnieżania i posypywania piaskiem. 

Stwierdził, że skarga jest bezzasadna.  

Członek Komisji Monika Wałejko powiedziała, że to nie jest teren gminny. Droga dojazdowa jest 

zadbana  i odśnieżana przez gminę  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Makarewicz powiedział, że istnieje możliwość udostępnienia terenu 

pod budowę podejścia. 

Kierownik Wydziału WIK powiedział, że można pozyskać teren na podstawie porozumienia ale podejście 

w tym miejscu nie rozwiąże problemu. 

Członek Komisji Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że podejście nie będzie spełniać warunków dla 

osoby niepełnosprawnej.  

Radna Janina Pietrewicz powiedziała, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich zajmowała się daną 

sprawą i jednogłośnie nie stwierdziła zasadności we wnioskowanej przez skarżącego sprawie. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Makarewicz przeprowadził głosowanie w sprawie stanowiska 

Komisji o uznaniu skargi za bezzasadną.  

Członkowie Komisji przyjęli jednogłośnie głosami 4 za powyższe stanowisko. 

Do pkt 5 

      Radna Janina Pietrewicz powiedziała, że skarżący dzwonił do radnej z informacją o braku odśnieżenia 

dojazdu do jego nieruchomości w dniu wczorajszym. 

     Członek Komisji Marian Chmielewski odpowiedział, że przejeżdżał obok nieruchomości skarżącego  

i może potwierdzić, że droga była odśnieżona. 

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała       Przewodniczący Komisji 

     /-/Katarzyna Krusznis      /-/ Zbigniew Makarewicz 


